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Ferenczi Gábor
országgyű lési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a belügyminiszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium irányítójáho z

„Miért nem a devecseri téglagyár szállíthatta az új devecseri lakópark építéséhez a téglát? ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter úr !

Devecser városában hosszú ideje működik téglagyár. Az újjáépítések során felhasznált téglákat
azonban mégsem a helyi munkaerőt alkalmazó cégtő l rendelték. A helyi alapanyag felhasználásával
véleményem szerint jelentős szállítási költség lett volna megspórolható, ami pedig még ennél is
fontosabb, a helyieknek adott volna munkát az amúgy is komoly munkanélküliséggel rendelkez ő
térségben. A cég Devecserben fizeti az iparűzési adót. A település adóbevétele lényegesen
megnövekedett volna a helyi téglagyár árbevételének növekedésével párhuzamosan . Az
önkormányzathoz befolyó többletbevételek pedig további fejlesztésekre is lehetőséget adtak volna .
Tudjuk, hogy a téglagyár osztrák tulajdonban van, ugyanakkor a helyi cégek preferálása, a helyie k
munkához jutása és boldogulása elsőszámú szempontként kellett volna érvényesüljön a területen .

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter urat, hogy miért nem a devecseri téglagyár szállíthatta az
új devecseri lakópark építéséhez a téglát ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . február 21 .

Tisztelettel :

	

Ferenczi ábor
Jobbik
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